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                              عن الكتاب :  2003م - 1443هـ  IP has a major role in the evolution of networks and services. Issues relating to end-to-end network and service management which offers advanced services, are addressed in this book; making it a defining work on this topic.
للملكية الفكرية دور رئيسي في تطور الشبكات والخدمات. يتناول هذا الكتاب القضايا المتعلقة بالشبكة الشاملة وإدارة الخدمة التي تقدم خدمات متقدمة ؛ مما يجعلها عملاً محددًا في هذا الموضوع.
 The Internet Protocol (IP) is the principal communications protocol in the Internet protocol suite for relaying datagrams across network boundaries. Its routing function enables internetworking, and essentially establishes the Internet.
بروتوكول الإنترنت (IP) هو بروتوكول الاتصالات الرئيسي في مجموعة بروتوكولات الإنترنت لترحيل مخططات البيانات عبر حدود الشبكة. تتيح وظيفة التوجيه الخاصة به العمل على الإنترنت ، ويؤسس الإنترنت بشكل أساسي.
 IP has the task of delivering packets from the source host to the destination host solely based on the IP addresses in the packet headers. For this purpose, IP defines packet structures that encapsulate the data to be delivered. It also defines addressing methods that are used to label the datagram with source and destination information.
IP لديه مهمة تسليم الحزم من المضيف المصدر إلى المضيف الوجهة فقط بناءً على عناوين IP في رؤوس الحزمة. لهذا الغرض ، يحدد IP هياكل الحزم التي تغلف البيانات التي سيتم تسليمها. كما تحدد طرق العنونة المستخدمة لتسمية مخطط البيانات بمعلومات المصدر والوجهة.
 Historically, IP was the connectionless datagram service in the original Transmission Control Program introduced by Vint Cerf and Bob Kahn in 1974, which was complemented by a connection-oriented service that became the basis for the Transmission Control Protocol (TCP). The Internet protocol suite is therefore often referred to as TCP/IP.
تاريخياً ، كانت IP هي خدمة مخطط البيانات بدون اتصال في برنامج التحكم في الإرسال الأصلي الذي قدمه Vint Cerf و Bob Kahn في عام 1974 ، والذي تم استكماله بخدمة موجهة للاتصال أصبحت أساس بروتوكول التحكم في الإرسال (TCP). لذلك غالبًا ما يشار إلى مجموعة بروتوكولات الإنترنت باسم TCP / IP.
 The Internet Protocol is responsible for addressing host interfaces, encapsulating data into datagrams (including fragmentation and reassembly) and routing datagrams from a source host interface to a destination host interface across one or more IP networks.[1] For these purposes, the Internet Protocol defines the format of packets and provides an addressing system.
بروتوكول الإنترنت مسؤول عن معالجة واجهات المضيف ، وتغليف البيانات في مخططات البيانات (بما في ذلك التجزئة وإعادة التجميع) وتوجيه مخططات البيانات من واجهة مضيف المصدر إلى واجهة مضيف الوجهة عبر شبكة IP واحدة أو أكثر. [1] لهذه الأغراض ، يحدد بروتوكول الإنترنت تنسيق الحزم ويوفر نظام عنونة. .
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